
 Formulier schriftelijke vragen raadslid aan college of burgemeester 

Schriftelijke vragen van een raadslid aan het college of de burgemeester ingevolge artikel 33 van het 
Reglement van orde van de vergaderingen en andere werkzaamheden van de gemeenteraad 

Naam indiener: Henk Verreck, Tahir Nefjodov, Elian Géron

Fractie:

Datum: 9 Mei 2023

Onderwerp: Stationspiano

    

Art. 33



Vragen : 

Toelichting op 
vraag/vragen:

1.    Is er sinds 2019 nog contact geweest tussen NS en gemeente 
over de mogelijke plaatsing van een stationspiano in het stati-
on van Heerlen? 

2.    In antwoord op de eerdere artikel 33 vragen (september 2019) 
schreef u: ‘NS geeft aan dat zij hierover onder andere in over-
leg moeten treden met de station ondernemers, exploitanten 
en overige vervoerders. Volgens NS is het creëren van draag-
vlak een belangrijk onderdeel hierbij, omdat ook minder geta-
lenteerde pianisten de uitdaging aangaan om de stationspiano 
te bespelen. Indien uit het onderzoek naar voren komt dat het 
plaatsen van een piano praktisch mogelijk is, er voldoende 
draagvlak is en er budget beschikbaar komt voor de plaatsing 
en het onderhoud, zal NS hiertoe overgaan.’ Kunt u toelichten 
of NS de laatste jaren een poging ondernomen heeft om aan 
bovengenoemde voorwaarden tegemoet te komen?’ 

3.    Bent u nog steeds van mening dat een stationspiano in de ont-
vangsthal van ons station past? 

4.     Zo ja, zou u een nieuwe poging willen doen om dit te 
        realiseren?
5.     Zo nee, zou u dit dan kunnen toelichten? 

Aanleiding: ‘Dagelijks zorgen 23 piano’s vóór warme klanken op stati-
ons,’ valt in abri’s op Nederlandse stations te lezen. Wie met de trein 
vanuit Maastricht naar Heerlen rijdt kan in een verloren moment ook pia-
noklanken beluisteren in de stationshal van Maastricht. Ook Heerlen 
heeft een nieuw en mooi station. We vragen ons af: is zo’n stationspiano 
niet ook geschikt voor Heerlen? De fractie van de PvdA heeft in het ver-
leden twee keer (2016 & 2019) eerder vragen gesteld. Graag willen we 
nog een keer de aandacht vestigen op deze kwestie die naar onze me-
ning een verrijking van ons station zou zijn.  

Graag beantwoording van deze vragen binnen de geldende termijn.  

Henk Verreck,  Partij van de Arbeid 

Elian Geron,    Partij voor de Dieren 

Tahir Nefjodov, GroenLinks 
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